
1 
 

Protokół Nr  37/2013 
 

z posiedzenia  Komisji  Samorządowej 
Rady Miasta Ostrowca Św.  

w dniu 28 czerwca 2013 r. godz. 13.30 – 13.15 
 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  - mgr Zbigniew Moskalewicz. 
 

1. Lista obecności – w załączeniu. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 
Lp . Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 
 Porządek posiedzenia: 

 
 

I.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Opiniowanie projektów uchwał  
na sesję RM w dniu 2 lipca 2013 r.  
w sprawie:  
 
- zm. uchwałę w sprawie określenia 
zasad udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytkach 
wpisanych do rejestru zabytków 
położonych na obszarze Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski, nie stano- 
wiących jej własności  
 
 
 
 
- przejęcia zadań Powiatu 
Ostrowieckiego w zakresie zimowego 
utrzymania jezdni dróg powiatowych  
na terenie Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie, 
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 
zm. uchwałę w sprawie określenia zasad 
udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytkach wpisanych  
do rejestru zabytków położonych  
na obszarze Gminy Ostrowiec Świętokrzyski, 
nie stanowiących jej własności. (projekt 
uchwały stanowi załącznik do protokołu) 
 
 
Radny Włodzimierz Sajda zauważył,  
że pomimo, iż przekazywane  są środki,  
na chodniku przy ul. Świętokrzyskiej do tej 
pory zalega piach. 
Zastępca Naczelnika Wydziału Infrastruktury 
Komunalnej – Z. Bień wyjaśnił,  
że porozumienie obejmuje utrzymanie jezdni, 
utrzymanie chodników w tym przypadku 
leży w gestii Powiatu. 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie, 
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  
w sprawie przejęcia zadań Powiatu 
Ostrowieckiego w zakresie zimowego 
utrzymania jezdni dróg powiatowych  
na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski. 
(projekt uchwały stanowi załącznik  
do protokołu) 
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II. 
 
 
 
 
 
 
  

Sprawy różne: 
 
 
- informacja dot. działalności Gminnej 
Komisji Przeciwdziałania Problemów 
Alkoholowych (informacja  
w załączeniu do protokołu) 
 
 
- pismo mieszkańców osiedla Denków 
dot. gospodarowania odpadami 
komunalnymi oraz odpowiedź 
Prezydenta Miasta – firmy Remondis. 
(pisma w załączeniu do protokołu) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Przewodniczący Komisji – Z. Moskalewicz 
poinformował, że zmianie uległ 
przewodniczący Komisji i obecnie funkcję tą 
pełni P. Małgorzata Kraus. 
 
 
Przewodniczący Komisji – Z. Moskalewicz 
stwierdził, że przedstawione informacje 
mogą być pomocne przy wyjaśnianiu 
wątpliwości dotyczących tematu 
gospodarowania odpadami. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta  
– B. Buszkiewicz wyraziła zdziwienie 
faktem, że na załączonej do pisma liście 
znaleźć można nazwisko Radnego Jana 
Edwarda Kunata. Zdaniem 
Wiceprzewodniczącej B. Buszkiewicz jest to 
jednak anonim, gdyż na samym piśmie nie 
ma  żadnego podpisu. 
Radny D. Kaszuba stwierdził, że pytanie 
 w tej kwestii  należałoby skierować 
bezpośrednio do Radnego J. E. Kunata, który 
nie jest członkiem tej komisji. 
Radny W. Lesiak stwierdził, że skoro  
do pisma dołączone są podpisy, wśród 
których jest również podpis Radnego  
J. E. Kunata, pismo to nie można uznać  
za anonimowe. 
Radny Wł. Sajda poinformował,  
że w Starachowicach przetarg na odbiór 
odpadów objął również nieodpłatne 
wyposażenie w pojemniki na odpady, 
ponadto cena za odbiór wynosi tam 6 zł  
za odpady segregowane i 10 zł za odpady 
zmieszane. Radny Wł. Sajda zauważył 
również, że ludzie często deklarują mniejszą 
liczbę osób mieszkających na danej posesji. 
Przewodniczący Komisji – Z. Moskalewicz 
przypomniał, że cena za odbiór odpadów  
w Ostrowcu wynika z uchwały podjętej przez 
Radę Miasta. 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta  
– W. Kacuga wyraził obawę, że stawki 
przyjęte przez Radę Miasta mogą okazać się 
niewystarczające. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta  
– B. Buszkiewicz zauważyła,  
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że w przypadku rodzin wielodzietnych, 
uiszczanie opłat za wywóz może być zbyt 
dużym obciążeniem i stwierdziła,  
że należałoby wprowadzić ulgę dla takich 
rodzin. 
Wiceprezydent Miasta – P. Górniak 
poinformował, że obecnie ten temat jest 
analizowany przez radców prawnych. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta  
– B. Buszkiewicz stwierdziła,  
że w przedmiotowej sprawie  nie powinno się 
podburzać mieszkańców. Konieczne jest 
jednak wypracowanie consensusu oraz 
wyjaśnianie mieszkańcom wątpliwości 
związanych z gospodarowaniem odpadami.  
 
Na tym posiedzenie zakończono. 

  
Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 
Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 
 
Protokołowała:                                    Przewodniczył: 
 
mgr Anna Krakowiak 


